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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő
kérdést kívánok benyújtani Pintér Sándor belügyminiszter Úrho z

„Vizsgálja-e a rendőrség a titkos információszerzésre utaló gyanús
körülményeket, a Sándor Máriához történt betöréssel kapcsolatos nyomozá s

során?
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Több, mint egy hónapja annak, hogy október 14 .-én pénteken a „feketeruhás nővér”
Sándor Mária és mozgalma Pécsett tartott lakossági fórumot. Amíg Sándor Mári a
budapesti lakása üresen állt, addig ismeretlen személyek betörtek az ingatlanba é s
személyes tárgyakat, adathordozókat, számítógépet és iratokat tulajdonítottak el .

A betörés furcsasága, hogy szinte alig volt nyoma . Sándor Mária elmondása szerint a
szem előtt lévő ékszerek eltűntek ugyan, ugyanakkor több értékes m űszaki cikket
érintetlenül hagytak.
Ezzel szemben eltűntek iratok, dokumentumok és jegyzetek is . Az iratok között a
feketeruhás nővér elmondása alapján megtalálhatóak politikusok adatai (akikkel Mári a
együttműködött), valamint Sándor Mária mozgalmához köthet ő bizalmas, személye s
adatok egyaránt.

A betörésnél végzett munka alapján joggal feltételezhető, hogy nem értéke s
vagyontárgyak eltulajdonítása volt a cél, hiszen számos értékes m űszaki cikk helyett ,
leginkább iratokat vittek el a behatolók .

Felhívom a tisztelt belügyminiszter úr figyelmét, hogy nem ez az első ilyen eset .
Korábban Jávor Benedeknek, a Párbeszéd EP képvisel őjének autóját, majd nem sokkal



később, budapesti irodáját törték fel és rabolták ki. Mind 2 esetben számítógépet é s
iratokat tulajdonítottak el, így szintén joggal merülhet fel az a gyanú, hogy a z
információszerzés volt az elkövető(k) valódi célja .

A fenti üggyel kapcsolatban az alábbi kérdésekre várom válaszát :

Vizsgálja-e a rend őrség a titkos információszerzésre utaló gyanú s
körülményeket, a Sándor Máriához történt betöréssel kapcsolatos nyomozá s
során?

Végeznek-e érdemi nyomozást a betör ők mielőbbi elfogása érdekében?

Felmerült-e a nyomozás során, hogy egyszerű betörés, hanem politikai indíttatású
támadás történt ?

Milyen lépéseket tesz a belügyminiszter úr annak érdekében, hogy a politika i
indíttatású támadásokat, bűncselekményeket megelőzze?

Szabó Tímea
Független országgy űlési képviselő

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016. november 17.
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